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Sammanfattning 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att sätta 

upp en basketkorg i Vättersparken (Vättersdälden). Förvaltningen 

föreslår att förslagsställarens förslag på en basketkorg i 

Vättersparken bifalles under förutsättning att lämplig hårgjord yta 

kan användas. 

 

Bakgrund 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att sätta 

upp en basketkorg i Vättersparken. Förslagsställaren pekar på den 

långa kö av barn som idag finns till Söder baskets träningar i 

Årstaskolan. 

 

Ärendets beredning 

Detta ärende har beretts av Lokal- och stadsmiljöenheten. 

  

Förvaltningens svar 

Stadsdelsförvaltningen är positivt inställd till att utöka 

möjligheterna för fler att delta i idrotts- och hälsofrämjande 
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aktiviteter i utomhusmiljö. Att anlägga en basketkorg med 

tillhörande asfaltering av mark behöver inte nödvändigtvis innebära 

några större ekonomiska åtaganden. Om lämplig hårdgjord yta kan 

användas bedöms kostnaden för att köpa in och anlägga en 

basketkorg landa omkring 10 tkr. Förvaltningen har också ansökt 

om medel för upprustning av Vättersdälden. Projektering planeras 

ske 2015 och planerad ombyggnad 2016. Det är således viktigt att 

eventuella nya anläggningar inte påverkar en planerad 

ombyggnation av parken. 

 

Samtidigt pågår arbetet med att ta fram en parkplan för stadsdelen. 

Syftet med denna parkplan är att göra en analys av samtliga parker 

och stråk i stadsdelen och ta fram riktlinjer för hur dessa bäst kan 

utvecklas framöver. Arbetet beräknas bli klart under första halvåret 

2015. Inom detta arbete ryms även aktivitetsytor såsom exempelvis 

motionsspår, spontanidrottsplatser och utegym.  

 

Bilagor 

Medborgarförslag, dnr 1.2.4.-656/2014, 2014-11-11. 

 


